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 گامی در جهت تکمیل زنجیره تولید تا توزیع
افتتاح اولین سردخانه خنداب با ظرفیت یک هزار تن

امتیاز- داودی:  با حضور اســتاندار مرکزی، جمعی از مســئولین و 
فعالان بخش کشاورزی شهرستان خنداب؛ اولین سردخانه این شهرستان 
مورد بهره برداری قرار گرفت. این ســردخانه بــا ظرفیت یک هزار تن و 
۱۲۰۰ مترمربع فضای سردخانه ای در زمینی به مساحت ۵ هزار مترمربع 
با ســرمایه گذاری ۲۴۰ میلیارد ریالی بخش خصوصی و تسهیلات دولتی 
احداث شده و فاز توســعه ای آن راه اندازی بازارچه و میدان تره  بار است. 

ســالانه ۳۵۰ هزار تن تولیدات بخش کشاورزی شهرستان خنداب است 
که ســهم محصولات باغی ۱۷۰ هزار تن اســت و نیاز به ســردخانه و 
صنایع تبدیلی در این شهرســتان احساس می شــود. استاندار مرکزی در 
آیین بهره برداری از این ســردخانه اظهار داشت: این شهرستان کماکان 
ظرفیت توســعه فعالیت هــای صنایع تبدیلی را دارد و ســردخانه یکی از 
حلقه های مهم زنجیره تولید تا توزیع است و باید در کنار تولید این بخش 

هم فعال باشد. وی ادامه داد: در دو سال اخیر چند سردخانه با ظرفیت بالا 
در شهرســتان های ساوه، خمین و اینک در خنداب به بهره برداری رسید. 
مخلص الائمه تأکید کرد: بخش خصوصی فعال و موفق می تواند گام های 
بلندی را برای پیشرفت شهرستان بردارد چراکه هر جا مردم در کنار دولت 
قرار گرفته اند کارهای بزرگی انجام شده است و همواره به این هم افزایی 

و همدلی نیاز داریم تا کارهای موثری را به نفع مردم به انجام برسانیم.

شهرستان
اخبار کوتاه 

امتیــاز- زنگنه: رئیس انجمــن صنفی دفاتر 
خدمــات مســافرتی اســتان قــم گفــت: وجود 
بیمارســتان ها، مراکــز درمانــی و درمانگاه های 
تخصصی متعدد و همچنین پزشکان حاذق در قم، 
فرصتی مغتنم برای توسعه گردشگری سلامت در 

این استان فراهم کرده است.
سید محســن قریشی زاده با بیان اینکه استان قم 
بــه عنوان یکی از قطب هــای مذهبی و فرهنگی 
کشــور، ســالانه پذیرای خیل عظیمی از زائران 
و گردشــگران از داخل و خارج از کشــور اســت 
ابراز کــرد: در کنــار این ظرفیت عظیــم، قم از 
پتانســیل های قابل توجهی در حوزه گردشــگری 
سلامت نیز برخوردار اســت که متأسفانه تاکنون 
به طــور کامل مــورد توجه و بهره بــرداری قرار 
نگرفته است.وی افزود: جذب گردشگران سلامت 
می تواند به ارزآوری قابل توجهی برای کشــور و 
استان قم منجر شود همچنین توسعه این صنعت، 
فرصت های شغلی جدیدی را در زمینه های مختلف 
درمانی، هتلداری، حمل و نقل و … ایجاد خواهد 

کرد.
رئیس انجمــن صنفی دفاتر خدمات مســافرتی 
اســتان قم با بیان اینکه گردشــگری ســلامت، 
فرصتی برای معرفــی توانمندی ها و ظرفیت های 
علمی و پزشــکی کشــور به جهانیان است گفت: 
تبادل دانش و تجارب بیــن متخصصان داخلی و 

خارجی و ارتقای کیفیت خدمات درمانی در کشور 
از دیگر مزایای توســعه گردشــگری سلامت در 
قم محسوب می شــود.وی ادامه داد: قم از مراکز 
درمانــی و بیمارســتان های مجهــز و تخصصی 
متعددی برخوردار اســت که در زمینه های مختلف 

ارائه خدمات می کنند همچنین قم مفتخر به حضور 
پزشکان متخصص و حاذق در رشته های مختلف 
پزشکی است که تجارب و دانش خود را در اختیار 
بیماران قــرار می دهند علاوه بر اینها، قم به دلیل 
نزدیکی به تهران و سایر استان های کشور، موقعیت 

مکانی مناســبی برای جذب گردشگران سلامت 
دارد.قریشــی زاده با بیان اینکــه وجود حرم مطهر 
حضــرت معصومه)س( و ســایر اماکن مذهبی و 
فرهنگی، می تواند انگیزه ای برای سفر گردشگران 
ســلامت به قم باشــد گفت: در عین حال شاهد 

چالش ها و موانعی پیش روی صنعت گردشــگری 
قم به خصوص در حوزه ســلامت هســتیم که از 
آن جمله باید به ضعف در زیرســاخت های حمل 
و نقــل، هتلداری و اقامت، اشــاره کرد، همچنین 
معرفی ناکافی ظرفیت های قم در حوزه گردشگری 
ســلامت به جامعه هدف و عدم بازاریابی علمی و 
بین المللی، در عدم تحقق اهداف عالی گردشگری 

سلامت در قم موثر بوده اند.
رئیس انجمــن صنفی دفاتر خدمات مســافرتی 
اســتان قــم در ادامــه بــه راهکارهای توســعه 
گردشــگری ســلامت اشــاره و ابراز کرد: ایجاد 
و تجهیز مراکــز درمانی و اقامتی مناســب برای 
گردشگران ســلامت، معرفی ظرفیت های قم در 
حوزه گردشــگری ســلامت از طریق رسانه ها و 
فضــای مجازی، ایجاد تســهیلات برای اخذ ویزا 
برای گردشــگران خارجی، ارائه خدمات درمانی با 
کیفیت و قیمت مناســب به گردشگران سلامت و 
آمــوزش زبان های خارجی و مهارت های مرتبط با 
گردشگری ســلامت به فعالان این حوزه از جمله 
این راهکارها به شــمار می روند.وی افزود: از همه 
مسئولان و دســت اندرکاران تقاضا دارم که برای 
توســعه گردشگری ســلامت در قم اهتمام جدی 
داشــته باشــند؛ به یقین این مسئله گامی مهم در 
جهت ارتقای سطح سلامت جامعه، ایجاد اشتغال 

و رونق اقتصادی استان خواهد بود.

 تولید محصولات گلخانه ای 
در ۱۸۹ واحد گلخانه استان قزوین

امتیاز- کلهر: مدیر باغبانی سازمان جهاد کشاورزی استان 
قزوین گفت: در حال حاضر ۱۸۰ واحد گلخانه فعال در این استان 
محصولات گلخانه   ای تولید می کنند.بنابراین گزارش؛ محمد 
پیله فروش در این بــاره اظهار کرد: این تعداد واحد گلخانه ای 
در مســاحت بیش از ۱۰۶ هکتار می باشد که انواع محصولات 
گلخانه ای را تولید می کنند.وی افــزود: از این تعداد ۷۵ واحد 
گلخانه سبزی و صیفی و توت فرنگی در استان فعال است که 
ســطح زیرکشــت این گلخانه ها  بیش از ۳۸ هکتار است.پیله 
فروش یادآور شد: در حال حاضر سالیانه ۱۰هزار و ۲۵۲ تن انواع 
محصولات گلخانه سبزی و صیفی و توت فرنگی در استان تولید 
می شود.مدیر باغبانی ســازمان جهاد کشاورزی استان قزوین 
گفت: همچنیــن در حال حاضر ۲۵ واحد گلخانه گل و گیاهان 
زینتی در اســتان فعالیت دارند که بیش از ۱۱ هکتار از اراضی 
کشاورزی استان را به خود اختصاص داده است.به گفته وی؛ در 
این واحدها دو میلیون و ۹۳۰ هزار اصله درختچه، یک میلیون 
و ۷۹۰ هزار شاخه بریده گلدانی و ۲۱۸ هزار و ۱۰۰ شاخه بریده 
تولید می شود.پیله فروش خاطر نشان کرد: همچنین ۱۹ واحد 
گلخانه تولید نشا سبزی و صیفی و پایه رویشی در سطح ۱۲ و 
نیم هکتار نشا سبزی و صیفی و پایه رویشی را تولید می کنند.

این مسئول یادآور شد: سالیانه ۵۴۱ میلیون نشا سبزی و صیفی 
در این واحدها تولید می شود.

۳۴کیلومتر خط انتقال و شبکه توزیع آب 
در شهرستان خمیر اصلاح و توسعه یافت

 امتیاز- حسین روحی: مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب 
هرمزگان گفت: از ابتدای امسال تاکنون ۳۴کیلومتر خط انتقال و 
شبکه توزیع آب در شهرستان خمیر اصلاح و توسعه یافته است.

بنابراین گزارش ، عبدالحمید حمزه پور ، افزود: عملیات اصلاح و 
توسعه خطوط انتقال و شبکه توزیع آب با توجه به نیاز روستاها 
و شــهرها به صورت مستمر در حال انجام است و تا پایان سال 
جاری بخش دیگری از خطوط و شبکه توزیع اصلاح و بازسازی 
می شود.حمزه پور تصریح کرد: اجرای این میزان خط انتقال آب 
در ۳ شهر و ۱۰ روستای شهرستان خمیر تاثیر مثبتی بر کیفیت و 
کمیت آب شرب مشترکین داشته است.وی ادامه داد: با اصلاح و 
توسعه خطوط انتقال آب، ضمن جلوگیری از هدر رفت آب، باعث 
بهبود فشار آب، دستیابی مشــترکین جدید به آب شرب پایدار 
نیز شده است.مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان گفت: 
آب شــرب شهرستان خمیر از منابع زیر زمینی و شیرین سازی 
آب دریا تامین می شــود که با تکمیل پروژه های بزرگ تامین 
آب رویدر، کهورستان و مجتمع کشار از خط انتقال آب شیرین 
کن خلیج فارس، وضعیت آب این شهرســتان تغییر محسوسی 

خواهد داشت.

بهره برداری از پروژه ضروری انتقال برق 
در اهواز برای گذر از پیک مصرف تابستان 

امتیاز – مهدی یزدانی نوگورانی:مدیرعامل شــرکت 
برق منطقه ای خوزســتان از پایان پــروژه ضروری تعویض 
هــادی خــط ۱۳۲ کیلوولت ورودی پســت زرگان با هادی 
پرظرفیت خبر داد.علی اســدی بیان کــرد: عملیات تعویض 
هادی خط ۱۳۲ کیلوولت محل اتصال خط ۴ مداره به پست 
فوق توزیع زرگان با هادی پرظرفیت شامل تامین تجهیزات، 
نصب و سیم کشــی به طول ۵ کیلومتر مدار به پایان رســید 
و برق دار شــد.وی با بیان اینکه ارزش ســرمایه گذاری این 
پروژه ۲۱۰ میلیارد ریال بوده اســت، تصریح کرد: این پروژه 
یکی از پروژه های ضروری جهت گذر موفق از پیک ســال 
۱۴۰۳ بوده اســت.یه گفته مدیرعامل شرکت برق منطقه ای 
خوزســتان بهره برداری از این پروژه باعــث افزایش امکان 
ترانزیــت توان، بهبود قابلیت اطمینان شــبکه ناحیه غرب و 
شرق اهواز، افزایش امکان مانور در شبکه فوق توزیع منطقه 
و متعادل ســازی بار ترانس ها، بهبود ســطح ولتاژ و افزایش 
امکان بارگیــری از ظرفیت منصوبه پســت ۱۳۲ کیلوولت 
زرگان اهواز خواهد شد.اســدی اضافه کرد: از مهرماه ســال 
۱۴۰۲ تاکنــون ۶ کیلومتر مدار خط و ۵ کیلومتر مدار هادی 
پرظرفیت به بخش انتقال و فوق توزیع   شبکه تحت نظارت 
این شرکت در ۲ استان خوزســتان و کهگیلویه و بویراحمد 

اضافه شده است.

قدردانی مشاور وزیر و رئیس مرکز جهاد 
آبرسانی وزارت نیرو از مهندس کریمی

امتیــاز- مهدیان:  مشــاور وزیر و رئیــس مرکز جهاد 
آبرســانی با ارســال لوح ســپاس از مهندس محمد کریمی 
مدیرعامل شرکت آب فاضلاب استان چهارمحال و بختیاری 
به پاس تلاش در راســتای اجرای برنامه های مستند سازی، 
تولیــد اخبار و آگاهی بخشــی جهاد آبرســانی وزارت نیرو 
قدردانی کرد. در متن پیام آمده: »جهاد آبرســانی نماد تبلور 
عدالت اجتماعی اســت و در شرایطی که تزریق امید به لایه 
های مختلف اجتماع، ضرورت امروز کشــور محســوب می 
شود، اطلاع رسانی به عنوان موتور محرک و انگیزاننده این 
امر، از نقش به سزایی برخوردار است. مهندس محمد کریمی 
مدیرعامل محترم شــرکت آب و فاضلاب استان چهارمحال 
و بختیاری با سلام و احترام بدینوسیله از تلاش ها و اهتمام 
جنابعالی و مجموعه همکارانتان در شــرکت آب و فاضلاب 
اســتان چهارمحال و بختیاری در راستای اجرای برنامه های 
مستندســازی، تولید اخبار و آگاهی بخشــی جهاد آبرسانی 
وزارت نیرو صمیمانه قدردانی می نمایم. جهاد آبرســانی به 
عنوان یک طرح ملی با هدف آبرســانی به ۱۰ هزار روستای 
کشور در حال اجرا می باشد و اطلاع رسانی دقیق و شفاف از 
روند اجرای این طرح، نقشی اساسی در جلب مشارکت مردم 
و آحــاد جامعه ایفا می نمایــد. تلاش های بی وقفه و همت 
مضاعف شــما در انعکاس اخبار و رویدادهای جهاد آبرسانی، 
به ویژه در زمینه مستندســازی و تولید محتوای فاخر، نشان 
از تعهد و دلسوزی شــما در راستای تحقق اهداف این طرح 
عظیم دارد. امید اســت با استمرار همکاری و تعامل سازنده، 
شاهد تداوم موفقیت های جنابعالی و مجموعه همکارانتان در 

مسیر خدمت به مردم شریف ایران اسلامی باشیم. 

رئیس انجمن صنفی دفاتر خدمات مسافرتی استان قم  مطرح کرد:

چالش ها و فرصت های پیش روی گردشگری سلامت در قم

امتیاز – عباس زاده: اســتاندار گیلان با بیان اینکه قطار توسعه دراستان شتاب مناسبی 
گرفته است،اظهار داشت: ۱۴پروژه بزرگ سرمایه گذاری با۸۰۰هزار میلیارد ریال دراین استان 
اجرایی می شود.اسدالله عباسی درجلسه شورای اداری گیلان باگرامیداشت فرا رسیدن سالروز 
پیروزی شــکوهمند انقلاب اسلامی ایران ویادوخاطره شــهداوامام شهیدان اظهار کرد:در 
دهــه فجر نیز۱۴۰هزار میلیارد ریال پروژه اقتصــادی وعمرانی افتتاح ودرحال بهره برداری 
قرارگرفت؛همچنین قراراست که ۸۰هزار میلیارد پروژه نیزباحضور رئیس محترم جمهور تاقبل 
ازسال وبه احتمال زیاد درنیمه نخست اسفند به بهره برداری برسد.وی افزود:خوشبختانه قطار 
توسعه در گیلان شتاب مناســبی گرفته ودردولت کنونی بسیاری ازواحدهای صنعتی راکد 
درگیلان احیا شــده وهمچنین ۶۹۶واحد صنعتی و کشاورزی دردست اقدام است تابه بهره 
برداری برسند.نماینده عالی دولت درگیلان ادامه داد:دربخش اشتغال نیز۹۴درصد به وعده ها 
دراستان گیلان عمل شده وبا وجود اینکه میانگین نرخ بیکاری درکشور ۷.۶است، این میزان 
درگیلان ۶.۲می باشد؛نرخ بیکاری در این استان کاهش مناسبی یافته است.استاندار گیلان 
اضافه کرد:البته دربخش کشاورزی به خصوص دربحث چای وبرنج مشکلاتی داشتیم؛دربخش 
چای به دلیل آمار غلط ســرانه مصرف و ازســوی دیگر باتوجه به افزایش تولید،مشکلاتی 
ایجاد شدکه باهمت دولت مردمی وانقلابی این مشکل برطرف می شودومطالبات چایکاران 
نیزبزودی پرداخت خواهد شد.وی بیان کرد:همچنین دربخش خرید توافقی برنج ازکشاورزان 
نیز ۶۵هزارمیلیارد ریال تســهیلات درنظر گرفته شده که این امر نیزدرحال اجرااست تابرنج 

مازاد کشاورزان به طورتوافقی ازآنان خریداری شود.

امتیاز - لیلا پاشایی: معاون مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان  شرقی گفت: بارش 
برف در روزهای گذشــته موجب لغزندگی جاده های استان شده و تردد در مناطق کوهستانی با زنجیر 
چرخ امکان پذیر اســت. غلامرضا رسول زاده، با بیان اینکه در برخی از محورهای ارتباطی آذربایجان 
شرقی بارش برف در جریان است، افزود: بارش برف در گردنه های »شیبلی« در بستان آباد و »پیام« 
در مرند و »قره بابا« در آزادراه پیامبر اعظم موجب کندی تردد در این مناطق شده است. وی با اشاره 
به اینکه تمام راه های شریانی، اصلی، فرعی و روستایی استان باز بوده و تردد در آنها در جریان است، 
اظهار کرد: اکنون گروه های راهداری استان با حضور در محورهای ارتباطی مشغول برف روبی و نمک 
پاشی هستند. معاون مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان  شرقی گفت: با توجه به لغزندگی 
جاده ها، رانندگان برای تردد در مناطق کوهستانی و برفگیر استان خودرو خود را به تجهیزات و پوشاک 
زمستانی مجهز کنند. رسول زاده ادامه داد: رانندگان و مسافران از انجام سفرهای غیرضروری به مناطق 
کوهستانی استان در هنگام بارش برف خودداری و در صورت ضرورت قبل از انجام سفر از طریق تلفن 
گویای ۱۴۱ که ۲۴ ســاعته پاسخگوست، در خصوص وضعیت راه ها و شرایط آب و هوایی اطلاعات 
کسب و از اپلیکیشن ۱۴۱ و وب سایت ir.۱۴۱.www نیز برای آگاهی از وضع آب و هوایی جاده ها 
استفاده کنند. بر اساس پیش بینی اداره کل هواشناسی آذربایجان شرقی، فعالیت سامانه بارشی در استان 
ادامه می یابد و موجب بارش برف، باران و مه می شود. آذربایجان شرقی دارای ۱۴۲ دهستان و ۲ هزار 
و ۷۰۶ روستا بوده و حدود یک میلیون و ۱۴۵ هزار و ۴۴۲ نفر در این روستاها سکونت دارند. این استان 
دارای ۲۳۵ کیلومتر آزاد راه، ۴۵۳ کیلومتر بزرگراه، ۹۲۲ کیلومتر راه اصلی، ۲ هزار و ۷۵ کیلومتر راه فرعی 

و ۱۰ هزار و ۴۴۱ کیلومتر راه روستایی است.

امتیاز- عزیزی: شــهردار کرج در نشســت با مدیرعامل سازمان حمل و نقل ریلی 
کرج، مدیرعامل شــرکت سابیر و مدیر پروژه قطار شهری از تلاش تیم مدیریت شهری 
این کلانشــهر و عوامل سازنده طرح برای اتمام هر چه سریع تر ایستگاه شهید سلطانی 

و اتصال متروی کرج به تهران خبر داد.
مهرداد کیانی گفت: پس از ۱۷ ماه تلاش مســتمر و پیشرفته، ایستگاه شهید سلطانی 
متروی این کلانشــهر که محل اتصال متروی کرج و خط ۵ متروی تهران اســت به 
پیشــرفت ۸۰ درصدی رسیده است.کیانی اضافه کرد: ایستگاه شهید سلطانی هم اکنون 
در مرحله نازک کاری قرار دارد و به زودی این طرح تکمیل شــده و مورد بهره برداری 
قرار خواهد گرفت.وی، با اذعان بر اینکه تلاش مجموعه مدیریت شهری تکمیل پروژه 
قطار شهری در کوتاه ترین زمان ممکن اســت، تاکید کرد:اجرای نزدیک به ۶ کیلومتر 
روسازی و ریل گذاری خط ظرف سه ماه گذشته انجام گرفته است.این مسئول، افزایش 
طول متروی کرج به ۱۲ کیلومتر را از اهداف مدیریت شهری کرج در این دوره خواند و 
اظهار کرد: در حال حاضر به لحاظ نقدینگی مشــکلی در حوزه قطار شهری وجود ندارد.

کیانی خاطرنشان کرد: این در حالی است که پیش از این دوره و طی سال های گذشته، 
نبود نقدینگی باعث شده بود قطار شهری کرج سال ها راکد باقی مانده و هیچ پیشرفتی 
در آن اتفاق نیفتد اما با همت شــورای اسلامی شــهر و شهرداری و با تحولاتی که در 
این عرصه به وجود آمد شــاهد شــکوفایی مجدد پروژه و افتتاح و بهره برداری تعدادی 

از ایستگاه ها بوده ایم.

افتتاح ۸ هزار میلیارد تومان 
پروژه با حضور رئیس جمهور

تمام راه های اصلی، فرعی و 
روستایی آذربایجان شرقی باز است 

نشست شهردار کرج 
با عوامل سازنده قطار شهری

پیشرفت ۸۰ درصدی ایستگاه شهید سلطانیمعاون مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان: استاندار گیلان در جلسه شورای اداری :

امتیاز- بهادری: سرپرســت تعمیرات دوار تعمیرگاه مرکزی 
فولاد مبارکــه از ثبت رکــورد کاهش مانــدگاری تجهیزات در 
تعمیرگاه مرکزی خبر داد و گفت: یکی از شاخص های مهم کنترل 
مدت زمان ماندن درخواســت کارها در تعمیرگاه »متوســط زمان 
ماندگاری« درخواســت کارهای موجود در تعمیرگاه است که در 
دی ماه سال جاری به ۸۴ روز کاهش یافت.سعید مرادی سرپرست 
تعمیرات دوار تعمیرگاه مرکزی فولاد مبارکه با بیان اینکه تعمیرگاه 
مرکزی فولاد مبارکه با مأموریت پشــتیبانی اثربخش تولید پایدار 
از طریق تعمیر و ســاخت تجهیزات وظیفه حفظ خطوط تولید در 
بالاترین سطح آماده به کاری و اطمینان از عملکرد تجهیزات آن ها 
را بر عهــده دارد ادامه داد: یکی از کارگاه های مهم این مجموعه 
کارگاه تعمیرات مکانیک اســت که وظیفه تعمیر طیف وســیعی 
از تجهیزات بــا ماهیت مکانیک را عهده دار اســت.وی از هیدرو 
سیلندرها پینس های جرثقیل، انواع پمپ ها، ولوها گیربکس ها، انواع 
بسیار زیاد و متنوعی از رول ها، قیچی ها، مندریل ها، کمپرسورها و 
بلُوِرها گاردان ها و اســپیندل ها انواع مبدل ها به عنوان نمونه هایی 
بارز از تجهیزاتی که در این واحد تعمیر می شوند، نام برد.سرپرست 
تعمیرات دوار تعمیرگاه مرکزی فولاد مبارکه اظهار داشــت: این 
کارگاه دارای ۴ زیرکارگاه اســت که عبارت اند از: کارگاه تعمیرات 
هیدرولیک و جوش کارگاه تعمیرات تجهیزات دوار کارگاه تعمیرات 
تجهیزات انتقال قدرت و دفتر برنامه ریزی.به گفته مرادی، فعالیت 
تعمیرگاه مرکزی با توجه به سیاســت گذارهای انجام شــده دارای 

ارزش افزوده بسیار زیادی برای سازمان است، زیرا با نظارت دقیق 
فنی و کنترل هزینه ها، تجهیــزات گران قیمت خطوط تولید را با 
حداقل هزینه ممکن و در عین حفظ کیفیت احیا، برای بهره بردار با 
درصد اطمینان بالا قابل استفاده می سازد؛ اما علاوه بر شاخص های 
یادشده پاسخ گویی به موقع و تحویل تجهیزات در زمان مناسب نیز 
جزو سیاست ها و شاخص های اصلی تعمیرگاه مرکزی است، زیرا 
در غیر این صورت، عدم النفع ناشی از توقف خطوط بسیار سنگین 
و غیرقابل جبران خواهد بود. وی در تشــریح اهمیت دست یابی به 
این رکورد گفت: یکی از شاخص های مهم کنترل مدت زمان ماندن 
درخواســت کارها در تعمیرگاه، مقدار »متوســط زمان ماندگاری« 

درخواست کارهای موجود در تعمیرگاه است. 

امتیاز- مهدیان: رئیس هیات مدیره و مدیر عامل شــرکت آب و 
فاضلاب استان چهارمحال و بختیاری از برگزاری جلسه کمیسیون 
توسعه مدیریت این شرکت خبر داد .محمد کریمی در حضور معاون 
توسعه و سرمایه انسانی ســازمان مدیریت و برنامه ریزی استان و 
اعضای کمیســیون توسعه مدیریت شــرکت آبفا گفت همکاری و 
تعامل، رمز موفقیت کلیه کارها است مهندس کریمی مدیرعامل آب 
و فاضلاب استان و رئیس کمیسیون توسعه مدیریت در این جلسه 
به جایگاه این کمیسیون به عنوان بالاترین کمیته تصمیم گیری در 
شــرکت اشاره کرد و خواستار همکاری و راهنمایی بیشتر مجموعه 
های مدیریتی بالا دستی در راستای پیشبرد اهداف باشند. مهندس 
کریمی، مدیرعامل آبفا استان، در این خصوص گفت: »همکاری و 
تعامل بین شرکت آب و فاضلاب و سازمان مدیریت، رمز موفقیت 
ما در پیشــبرد اهداف و برنامه های شرکت خواهد بود.« وی افزود: 
»کمیسیون توسعه مدیریت به عنوان بالاترین کمیته تصمیم گیری 
در شــرکت، نقشی اساسی در ارتقای سطح عملکرد و ارائه خدمات 
مطلوب به مردم و همکاران ایفا می کند.« معاون توسعه و سرمایه 
انسانی سازمان مدیریت نیز در این جلسه، ضمن اعلام آمادگی برای 
همکاری با شرکت آب و فاضلاب، گفت: »سازمان مدیریت از هیچ 
تلاشی برای کمک به ارتقای سطح عملکرد این شرکت دریغ نخواهد 
کرد.« خانم شریفی در خصوص اهمیت جلسه افزود این جلسه نشان 
دهنده عزم جدی شــرکت آب و فاضلاب و سازمان مدیریت برای 
همکاری و تعامل در راســتای ارائه خدمات مطلوب به مردم است. 

مدیرعامل شرکت آبفا گفت تشکیل منظم جلسات کمیسیون توسعه 
مدیریت و ارائه آموزش های لازم به اعضای کمیســیون، می تواند 
به ارتقای سطح عملکرد این کمیسیون و اتخاذ تصمیمات کارآمدتر 
در شــرکت کمک کند. وی افزود با توجه به مصوبات این جلســه، 
انتظار می رود که شاهد تعامل و همکاری بیشتر بین شرکت آب و 
فاضلاب و سازمان مدیریت باشیم. مهندس کریمی خاطرنشان کرد 
انتظار می رود کمیسیون توسعه مدیریت با اتخاذ تصمیمات کارآمد و 
مؤثر، نقشی اساسی در ارتقای سطح عملکرد شرکت ایفا نماید. قابل 
ذکر است در این جلسه اعضای کمیسیون نیز پس بحث و تبادل نظر 
پیرامون وظایف و اختیارات کمیسیون به ارائه نظرات و پیشنهادات 

خود در خصوص نحوه عملکرد بهتر کمیسیون پرداختند.

 ثبت ركورد كاهش ماندگاری تجهیزات 
در تعمیرگاه مركزی

همکاری و تعامل، 
رمز موفقیت كارهاست 


